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Dato/sted  13.06.2023/Teams 

 

Tid Kl. 18.00 Styremøte nummer 

 

05 

Deltagere fra styret: Ann, Iselin, Rita, Lena, Linda, Gunn Karin, Bent Charles, Roy 

Forfall:  

Referent: Lena og 

Ann. 

Distribueres til: Hjemmesiden 

 
Sak  Ansvar Frist 

05.23.01 Godkjenning av innkalling –  

Enstemmig godkjent. 

 

  

 

 

05.23.02 Godkjenning av referat –  

Enstemmig godkjent. 

  

05.23.03 Godkjenning av protokoll –  

Enstemmig godkjent. 

  

05.23.04 Gjennomgang av hjemmesiden med webmaster 

Webmaster kom på Teams-møte.  

Hun ønsker tilsendt saker slik: Word dokument for tekst, 

annonser som bilder, sørg for at de er store nok!  

Bilder ønskes som bildefiler.  

Fikk også godkjenning fra et enstemmig styre på å rydde 

opp, friske opp og utvikle hjemmesiden. Får med seg Rita 

på den jobben.  

Vedr valpkullsiden; hun har fått beskjed om å ta vekk alle 

andre greier enn det som vedrører avlskravene til klubben i 

annonsene. Rita, Gunni, Bent og Lena stemte for. 

Leder spør om hun kunne tenke seg et kurs i webdesign. 

Webmaster undersøker kurser og ser om det finnes noe å 

melde seg på.  

Rita sier at det fungerer veldig fint å bygge hjemmeside via 

one.com sin nettsidebygger. 

Webmaster og Rita ser litt på dette sammen og finner ut om 

vi skal beholde wordpress eller bytte. 

Webmaster gir beskjed til styret når det er noe som må tas 

opp slik at hun kan bli invitert på styremøte. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Webmaster og Rita 

 

 

 

05.23.05 Post inn  

• Gjennomgått, se postliste. 

Lena  

05.23.06 Post ut 

• Gjennomgått, se postliste 

Lena  

05.23.07 Økonomi 

• Wittario  

Sak unntas offentlighet på grunn av personvern. 

• Lagerboks 

Har ikke fått tak i avtalene. Rita jobber videre med saken. 

Dette er det eneste legitime lageret klubben har. 

Rita  
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Vi må ta kontakt med lagerboks for å få tilgang til lageret 

og finne ut hva som er der. 

Gi de ny kontaktperson og slette de gamle. 

Rita tar tak i dette, og forsøker å få tilgang til lageret fredag 

førstkommende 

• Smartdialog 

Ekstraordinær GF. 

Faktura på 23000,- som er i hht avtale 

Styret godkjenner at vi Rita betaler fakturaen. 

• Tyrifjord hotell 

Regning på hotell/mat for dommere og funksjonærer to 

netter. 

Faktura på 13000,- 

Styret godkjenner at Rita betaler fakturaen. 

• Påmeldinger til prøver 

Rita ønsker web påmelding da det blir mye ekstraarbeid, 

Ikke mulig per nå, avventer bedre digital løsning fra NKK. 

05.23.08 Brønnøysund – status  

Sendt inn nytt styre – pending og ikke fått tilbakemelding 

enda. 

Ann  

05.23.09 Komiteer og råd – status 

Linda utformer en utlysning til hjemmeside og andre SoMe 

etter folk som vil bidra.  

Iselin og et medlem vil gjerne opprette et lavterskel-tilbud 

for LP og Rally.  

Enstemmig frem heiet – godt tiltak! 

 

Linda 

 

 

Iselin. 

 

05.23.10 Ekstra ordinær GF – informasjon til medlemmene 

• Informasjon til medlemmene – status. 

• Ligger ute. En negativ reaksjon, resten har 

vært positive. Mye bra tilbakemeldinger.  

Ann og Lena Ferdig 

05.23.11 Tilganger til regnskap og systemer 

• Rita har tilgang til alt hun skal ha unntatt 

VIPPS – dette ordner seg ila kort tid. Videre 

får hun ikke tilgang til studieforbundet før reg 

Brreg er i orden- bør også gå greit innen kort 

tid.  

• Google disk: Fått tilgang. Gjenoppretting lagt 

til sekretærmailen og Lenas telefon. Mye rot. 

Iselin og Ann får tilgang også for å bidra til 

gjennomgang.  

Må ta kontakt med NKK for deres skyløsning. 

 

 

Rita 

 

 

 

 

 

Ann, Iselin og Lena 

 

05.23.12 Sponsor 

 

Norsk dyrehelse, forslag til kontrakt ble godkjent som den 

er. Underskrives av Ann Og Lena og oversendes sponsor 

for kontraktsinngåelse 

 

 

Ann og Lena 

01.07.23 

05.23.13 SoMe 

Ann har kjørt opp tempoet og innleggene på Facebook og 

Instagram. Sender de største sakene til hjemmesiden for 

publisering.  

 

Ann og Linda 
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De minste sakene går bare på Instagram.  

Veldig gode resultater på målinger siste 14 dager – 

gladsaker trekker mest publikum. Vi skal synes i SoMe, og 

vi skal feire rottweileren offentlig og vise alt det bra vi gjør. 

05.23.14 Fratredelse mentalkomite 

24.05.23: E-post fra tidligere medlem i komiteen med 

informasjon om at mentalkomiteen har trukket seg, men 

ikke fått svar fra tidligere styre.  

Utstyr må hentes. 

Roy får i oppgave å opprette kommunikasjon mellom 

våpenansvarlig i klubben og tidligere medlem i komiteen 

om overlevering av startpistol og søknad om dette, da 

våpenansvarlig har klubbens våpenskap.  

Videre finne ut hvor mye det finnes av utsyr og når vi evt 

kan hente dette. 

Roy  

05.23.15 Opprettelse av TG Kristiansund 

24.05.23: Mottatt e-post med spørsmål om opprettelse av 

TG Kristiansund. Sender foreløpig e-post om at vi jobber 

med revidering. 

- Når dette er revidert vil de få tilsendt de reviderte TG-

reglene og bedt om å opprette en søknad på bakgrunn av 

disse.  

Reglene skal revideres av Ann, Bent og Rita. 

 

 

Lena 

 

 

 

 

 

Ann, Bent og Rita 

 

 

 

 

 

 

 

 

Innen neste 

styremøte. 

05.23.16 Registrering av valpekull etter foreldre uten kjent 

mentalstatus. 

Interimstyret ga oss i oppgave å sjekke ut dette da det er gitt 

beskjed om at det registreres valper etter norskeide 

importerte tisper med ZTP som ikke har mentaltest i Norge. 

Vi har også mottatt e-post fra et medlem den 23.05.23 hvor 

vi får spørsmål om å sjekke ut dette. 

I NKK sine lister over godkjente mentaltester for registrerte 

finner vi ikke ZTP, men kun disse: 

MH 

FA 

K-test 

MT 2007 

BHP for raser i gruppe 3-9 

 

Dette står i NKK’s regler for registrering: 

«Krav til kjent mental status Raseklubben kan søke om krav 

til kjent mental status hos foreldredyr, når det er 

hensiktsmessig for rasens mentale helse eller viktig i et 

samfunnsperspektiv. Kravet gjelder for alle nordiske 

hunder, men vil ikke gjelde hunder bosatt i land utenfor 

Norden. Dersom kravet ikke er fulgt vil eventuelle valper 

bli registrert med avlssperre. Avlssperren kan oppheves 

etter søknad dersom foreldredyrene fyller kravene på et 

senere tidspunkt. Det gis mulighet til å søke om 

dispensasjon fra kravet i helt spesielle tilfeller. En 

begrunnet søknad sendes fra oppdretter til NKK som 

forespør raseklubb før vedtak fattes. En uttalelse fra 

raseklubben skal vedlegges søknaden for rask 

saksbehandling.» 

 

 

 

 

Lena 
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Var i kontakt med NKK avd. Helse og registrering den 

08.06.23. De beklaget at det mest sannsynlig var gjort en 

feil hos NKK og ba oss sende en e-post så skulle de 

behandle det som hastesak i avdelingen. 

E-post sendt 08.06.23. 

Avventer svar for videre behandling. 

05.23.17 Bekymringsmelding oppdretter 

• Svar fra NKK om at de jobber videre med 

saken i bekymringsutvalget. Bedt NKK om å 

holde NRK oppdatert på hvordan saken 

går. 

Videresendt Anns svar til NKK til hele styret.  

• Leder har blitt kontaktet ang oppdretter som 

har urimelige kontrakter og syke valper. Får 

ikke gjort noe med saker før vi får det inn 

skriftlig. 

 

Bør Rottweilerklubben opplyse litt om hvordan kontrakter 

bør skrives. 

Her bør det muligens også opplyses om normal pris? 

Settes opp som egen sak til neste styremøte. 

 

 

Ann 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alle 

 

05.23.18 Innlogginger og opprydning 

• Hjemmeside 

Endre passord. 

• E-post 

Rydde opp i alle navn som ikke har tilknytning til klubben 

lenger. 

Alle enige da det kun er personer i verv som skal ha tilgang 

på NRK sine systemer. 

• Google disk 

• Endre passord 

Klubbadministrasjon. 

 

 

 

Lena 

 

 

 

Lena 

 

 

 

Ann, Iselin og Lena 

 

 

Lena 

 

05.23.19 Arbeid med saker fra ordinær GF 

Må lese oss opp på hva som ble bestemt, tas på neste møte. 

Alle  

05.23.20 Brainstorming i forhold til diverse arbeidsoppgaver og 

fordeling 

Alle Hele tiden 

05.23.21 Diverse 

• Fra post inn: 

07.06.23: E-post fra avd. Buskerud med spørsmål om 

utstilling Pinsehelgen 2024.  

Gunni nøytral, resten imot å innvilge søknaden.  

Svares ut av Ann med begrunnelse. 

 

07.06.23: E-post fra oppdretter med søknad om 

dispensasjon fra avls kriteriene §2 ledd 4.  

Styret godkjente søknaden i mangel av et avlsråd. 

 

09.06.23: E-post fra NKK med invitasjon til undersøkelse 

 

 

 

Ann 

 

 

 

 

Ann 

 

 

 

Ann 
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om organisasjonsutvikling. – utsettes til neste møte 

 

13.06.23: E-post fra svensk utstiller med «klage» på 

utstillingen i Vikersund. 

Svart ut av Ann 

 

13.06.23: E-post fra medlem med spørsmål om valp uten 

papirer.  

Svart ut av Ann 

 

13.06.23: Linda Lønne får ansvar for å gjennomføre et 

intervju med vår nye hovedsponsor. Lener seg på Gunni. 

 

13.06.23; Ann får kjøregodtgjørelse for å besøke 

sporstevnet i Rakkestad i helgen, styret vil vise at vi finnes 

og samtidig gjøre en liten fotoreportasje. 

Enstemmig. 

 

 

Ann 

 

 

 

 

Ann 

 

 

 

Linda og Gunni 

 

 

 

 

 

 

Nytt møte 26.06.2023 klokken 18:00 

 

Båstad 

Lena Davidsen 

Sekretær NRK 

 


